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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 

Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-04-15 kl 19.15 – 20.45 i 
Harlekin, Vattugatan 2, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad, Berny Jonsson och 
Kent Nilsson. Berny deltog i egenskap av styrelsesuppleant. 

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Kent Nilsson och Mikael Cederblad. Protokollet justeras 
digitalt. 

§3 Ekonomi 

Henrik redogjorde för vår ekonomi som den ser ut i dagsläget. NSS har en mycket god ekonomi. NSS har 
sedan föregående möte bl. a. erhållit 3 308 kr från Sveriges Schackförbund (SSF) som avser 2022 och 
”LOK-stöd” från Nybro Kommun som avser hösten 2023 med 4 420 kr. 

Henrik bifogade balans- och resultaträkningar per dagens datum. Kontantprincipen har alltid tillämpats 
av NSS, liksom i flertalet mindre föreningar varför ingen hänsyn tas till upplupna kostnader eller dito 
intäkter. Kassabehållningen uppgår för närvarande till 98 079,62 kr. Budgeten för 2024 påverkas bl. a. av 
att hyreskostnader avseende 2023 fakturerats i år samt att hyresbidrag för 2024 kommer att erhållas 
först 2025. Med detta sagt visar årets budgeterade förlust 2024 på -23 500 kr, vilket är en klar 
förbättring mot vad budgeten visade vid förra styrelsemötet 2024-04-15.   
 
Vid denna punkt nämndes också att budgeten upptar anmälningsavgift till allsvenskan och att vi på goda 
grunder hoppas på en allsvensk division tre-grupp 2024/2025 då intresse för en sådan har visats av flera 
schackklubbar i Småland med omnejd. Hur många lag som NSS kommer att anmäla till Småländskan 
2024/2025 är beroende av om vi kan delta i Allsvenska serien. 

Utlovat stöd till medlemmar som ställer upp i Schack-SM kommer inte att belasta NSS så mycket. Just nu 
är bara ett fåtal medlemmar anmälda.  

Omnämndes också att en ny sponsor anmält intresse för att stödja NSS.  

§4 Nordea 

Nordea har begärt nytt underlag för vilka i NSS som har rätt att teckna firma för NSS – dvs. ordförande 
och kassör. Mötet upprättade ett digitalt dokument som uppfyller Nordeas kravspecifikation och 
överförde därefter begärd handling till Nordea.  

§5 Försäkring av lösöre  

Henrik förhandlar med flera försäkringsbolag men har ännu inget förslag till beslut i frågan. 
Målsättningen är att framlägga förslag till beslut vid årsmötet.  
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§6 Information Schackbarometern final 

Henrik redogjorde för finalen och NSS hade 10 juniorer med. Han omnämnde vilka som placerade sig 
bäst i de olika klasserna. Henrik fick i uppdrag att skicka in en rapport till Barometern och 
Nybrotidningen då Johnny (pressref.) anser Henrik mer lämpad, som har full insyn i vad som skett i 
denna tävling.  

Föräldrarna berömde NSS och framförde att finalen anordnades på ett mycket bra sätt, bättre än 
tidigare Schackbarometerntävlingar.  Känns bra! NSS kommer att hålla i en deltävling även nästa år.  

 

§7 Information om kongress Smålands Schackförbund (SmSF) 

SmSF har haft kongress, hela styrelsen sitter kvar oförändrad, Henrik Carlsson är ordförande. 
Nya stadgar i SmSF antogs på kongressen. Ett extra digitalt möte kommer senare att fastställa dessa då 
stadgarna måste godkännas på två möten, varav ett ska vara kongress. Mikael Alriksson deltog i 
kongressen som representant för NSS. Alfred var också med vid kongressen för att se och lära.  

SmSF planerar för att hålla distriktskonferens och då har varje medlemsklubb rätt att deltaga med en 
konferensdeltagare och få betalt för dennes kostnader. Henrik i egenskap av SmSFs ordförande kan inte 
representera NSS så styrelsen efterfrågar någon NSS-medlem som vill åka. Information om RF-SISU 
kommer bl. a att avhandlas på konferensen. 

SmSF avser också att hålla ett stånd vid Schack-SM där man ska informera om SmSF. Om någon i NSS vill 
ställa upp på detta utgår också ersättning. 

Vi diskuterade frågan om vi vill åta oss att hålla i någon distriktstävling under kommande säsong. 
SmSF vill ha tidig planläggning av t.ex UngdomsDM eller SnabbschacksDM 2025. En förfrågan kommer 
inom kort till SmSFs schackklubbar om det finns intresse för att hålla DM-tävlingar. 

Oskarshamns SS arrangerar Blixt-DM och Ölands SS arrangerar Snabbschacks-DM i höst, noterades vid 
mötet.  

§ 8 Säsongsavslutning, datum, och aktivitet  

Efter att ha diskuterat olika datum och lösningar enades styrelsen om att lägga en avslutningsaktivitet 
på måndagen den 29 april. Aktiviteten blir korvgrillning och KM Blixt från klockan 17.30 till cirka 21.00. 
Henrik tänder grillen klockan 17.00. Det är dock bara två veckor till dess så informationen bör gå ut med 
detsamma på hemsidan.   

§ 9 Genomgång dagordning till årsmötet 

Mikael A hade gjort ett förslag till dagordning baserad på vad som föreskrivs i stadgarna. Några av 
punkterna som räknas upp i stadgarna tas endast med om det finns anledning, varför ett par punkter 
kunde strykas. I övrigt inga ändringar. Kallelse till årsmötet liksom dagordningen kommer att skickas ut 
via mail och via hemsidan samt brevledes till medlem som saknar epostadress. Även 
verksamhetsberättelsen/årsberättelsen  kommer att bifogas kallelsen till årsmötet.   
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§10 Datum för årsmötet 

Efter viss diskussion om lämpligt datum för årsmötet enades styrelsen om att förlägga årsmötet till 
tisdagen den tisdagen den 14 maj kl 18.00. Kallelse till årsmötet ska enligt stadgarna postas senast 14 
dagar innan årsmötet. 

§11 Övriga frågor  

Söndagen den 5 maj hålls Åkrahällskolans årliga bakluckeloppis. Johnnys frånvaro även i år medför 
samma förfarande som förra året, dvs. Ingemar Ernstsson har anmält oss till loppisen och han får hjälp 
av Lennart Andersson vid försäljningen. Kent Nilsson ombesörjer att våra loppisprylar kommer på plats 
vid Åkrahäll samt ser till att det som förblir osålt läggs tillbaka på lagret  

Frågan kom upp att informera årsmötet om att NSS stadgar som skrevs i mitten på 1980-talet måste 
uppdateras – vilket upptagits på tidigare styrelsemöten. Att inget färdigt förslag till nya stadgar för NSS 
finns framtaget till årsmötet beror på att dessa ska anpassas till SSFs och SmSFs nya stadgar som ännu 
inte trätt i laga kraft. Anpassningen till den nya teknik och nya förhållningsregler som tillkommit sedan 
1980-talet leder till att en omarbetning av de befintliga stadgarna är nödvändig. En annan stadgefråga 
som kommer att behandlas är hur vi ska förhålla oss till rösträtt inom NSS. Vi har idag fullbetalande 
medlemmar, stödmedlemmar som har rätt att delta i vissa turneringar men inte sådana med ELO-rating 
och vi har juniormedlemmar. En fråga är om föräldrar ska ha rösträtt för sina barn som är juniormed-
lemmar eller om vi ska ha en åldersgräns för rösträtt. Styrelsen har i dagsläget inget färdigt svar på 
denna fråga.  

§12 Mötet avslutas 

Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-04-15 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

Kent Nilsson    Mikael Cederblad   
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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 


Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-04-15 kl 19.15 – 20.45 i 
Harlekin, Vattugatan 2, Nybro.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad, Berny Jonsson och 
Kent Nilsson. Berny deltog i egenskap av styrelsesuppleant. 


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 


§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Kent Nilsson och Mikael Cederblad. Protokollet justeras 
digitalt. 


§3 Ekonomi 


Henrik redogjorde för vår ekonomi som den ser ut i dagsläget. NSS har en mycket god ekonomi. NSS har 
sedan föregående möte bl. a. erhållit 3 308 kr från Sveriges Schackförbund (SSF) som avser 2022 och 
”LOK-stöd” från Nybro Kommun som avser hösten 2023 med 4 420 kr. 


Henrik bifogade balans- och resultaträkningar per dagens datum. Kontantprincipen har alltid tillämpats 
av NSS, liksom i flertalet mindre föreningar varför ingen hänsyn tas till upplupna kostnader eller dito 
intäkter. Kassabehållningen uppgår för närvarande till 98 079,62 kr. Budgeten för 2024 påverkas bl. a. av 
att hyreskostnader avseende 2023 fakturerats i år samt att hyresbidrag för 2024 kommer att erhållas 
först 2025. Med detta sagt visar årets budgeterade förlust 2024 på -23 500 kr, vilket är en klar 
förbättring mot vad budgeten visade vid förra styrelsemötet 2024-04-15.   
 
Vid denna punkt nämndes också att budgeten upptar anmälningsavgift till allsvenskan och att vi på goda 
grunder hoppas på en allsvensk division tre-grupp 2024/2025 då intresse för en sådan har visats av flera 
schackklubbar i Småland med omnejd. Hur många lag som NSS kommer att anmäla till Småländskan 
2024/2025 är beroende av om vi kan delta i Allsvenska serien. 


Utlovat stöd till medlemmar som ställer upp i Schack-SM kommer inte att belasta NSS så mycket. Just nu 
är bara ett fåtal medlemmar anmälda.  


Omnämndes också att en ny sponsor anmält intresse för att stödja NSS.  


§4 Nordea 


Nordea har begärt nytt underlag för vilka i NSS som har rätt att teckna firma för NSS – dvs. ordförande 
och kassör. Mötet upprättade ett digitalt dokument som uppfyller Nordeas kravspecifikation och 
överförde därefter begärd handling till Nordea.  


§5 Försäkring av lösöre  


Henrik förhandlar med flera försäkringsbolag men har ännu inget förslag till beslut i frågan. 
Målsättningen är att framlägga förslag till beslut vid årsmötet.  


 







§6 Information Schackbarometern final 


Henrik redogjorde för finalen och NSS hade 10 juniorer med. Han omnämnde vilka som placerade sig 
bäst i de olika klasserna. Henrik fick i uppdrag att skicka in en rapport till Barometern och 
Nybrotidningen då Johnny (pressref.) anser Henrik mer lämpad, som har full insyn i vad som skett i 
denna tävling.  


Föräldrarna berömde NSS och framförde att finalen anordnades på ett mycket bra sätt, bättre än 
tidigare Schackbarometerntävlingar.  Känns bra! NSS kommer att hålla i en deltävling även nästa år.  


 


§7 Information om kongress Smålands Schackförbund (SmSF) 


SmSF har haft kongress, hela styrelsen sitter kvar oförändrad, Henrik Carlsson är ordförande. 
Nya stadgar i SmSF antogs på kongressen. Ett extra digitalt möte kommer senare att fastställa dessa då 
stadgarna måste godkännas på två möten, varav ett ska vara kongress. Mikael Alriksson deltog i 
kongressen som representant för NSS. Alfred var också med vid kongressen för att se och lära.  


SmSF planerar för att hålla distriktskonferens och då har varje medlemsklubb rätt att deltaga med en 
konferensdeltagare och få betalt för dennes kostnader. Henrik i egenskap av SmSFs ordförande kan inte 
representera NSS så styrelsen efterfrågar någon NSS-medlem som vill åka. Information om RF-SISU 
kommer bl. a att avhandlas på konferensen. 


SmSF avser också att hålla ett stånd vid Schack-SM där man ska informera om SmSF. Om någon i NSS vill 
ställa upp på detta utgår också ersättning. 


Vi diskuterade frågan om vi vill åta oss att hålla i någon distriktstävling under kommande säsong. 
SmSF vill ha tidig planläggning av t.ex UngdomsDM eller SnabbschacksDM 2025. En förfrågan kommer 
inom kort till SmSFs schackklubbar om det finns intresse för att hålla DM-tävlingar. 


Oskarshamns SS arrangerar Blixt-DM och Ölands SS arrangerar Snabbschacks-DM i höst, noterades vid 
mötet.  


§ 8 Säsongsavslutning, datum, och aktivitet  


Efter att ha diskuterat olika datum och lösningar enades styrelsen om att lägga en avslutningsaktivitet 
på måndagen den 29 april. Aktiviteten blir korvgrillning och KM Blixt från klockan 17.30 till cirka 21.00. 
Henrik tänder grillen klockan 17.00. Det är dock bara två veckor till dess så informationen bör gå ut med 
detsamma på hemsidan.   


§ 9 Genomgång dagordning till årsmötet 


Mikael A hade gjort ett förslag till dagordning baserad på vad som föreskrivs i stadgarna. Några av 
punkterna som räknas upp i stadgarna tas endast med om det finns anledning, varför ett par punkter 
kunde strykas. I övrigt inga ändringar. Kallelse till årsmötet liksom dagordningen kommer att skickas ut 
via mail och via hemsidan samt brevledes till medlem som saknar epostadress. Även 
verksamhetsberättelsen/årsberättelsen  kommer att bifogas kallelsen till årsmötet.   


 


 







§10 Datum för årsmötet 


Efter viss diskussion om lämpligt datum för årsmötet enades styrelsen om att förlägga årsmötet till 
tisdagen den tisdagen den 14 maj kl 18.00. Kallelse till årsmötet ska enligt stadgarna postas senast 14 
dagar innan årsmötet. 


§11 Övriga frågor  


Söndagen den 5 maj hålls Åkrahällskolans årliga bakluckeloppis. Johnnys frånvaro även i år medför 
samma förfarande som förra året, dvs. Ingemar Ernstsson har anmält oss till loppisen och han får hjälp 
av Lennart Andersson vid försäljningen. Kent Nilsson ombesörjer att våra loppisprylar kommer på plats 
vid Åkrahäll samt ser till att det som förblir osålt läggs tillbaka på lagret  


Frågan kom upp att informera årsmötet om att NSS stadgar som skrevs i mitten på 1980-talet måste 
uppdateras – vilket upptagits på tidigare styrelsemöten. Att inget färdigt förslag till nya stadgar för NSS 
finns framtaget till årsmötet beror på att dessa ska anpassas till SSFs och SmSFs nya stadgar som ännu 
inte trätt i laga kraft. Anpassningen till den nya teknik och nya förhållningsregler som tillkommit sedan 
1980-talet leder till att en omarbetning av de befintliga stadgarna är nödvändig. En annan stadgefråga 
som kommer att behandlas är hur vi ska förhålla oss till rösträtt inom NSS. Vi har idag fullbetalande 
medlemmar, stödmedlemmar som har rätt att delta i vissa turneringar men inte sådana med ELO-rating 
och vi har juniormedlemmar. En fråga är om föräldrar ska ha rösträtt för sina barn som är juniormed-
lemmar eller om vi ska ha en åldersgräns för rösträtt. Styrelsen har i dagsläget inget färdigt svar på 
denna fråga.  


§12 Mötet avslutas 


Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-04-15 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justeras   


Kent Nilsson    Mikael Cederblad   
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